

Information on Voluntary Sector Projects Including voluntary organization, project title, purpose, funding year

Sector Involvement in Departmental Policy Development, Voluntary Sector Initiative:

- **Canadian Climate Change Action Network:** *Ratifying and Implementing the Kyoto Protocol:* Climate change, policy development and the CCCAN. 2004
- **Canadian Institute of Child Health:** *Children's Environmental Health.* Building capacity for policy development and facilitating policy change. 2004 Sector Involvement in Departmental Policy Development.

Financial Assistance to National Voluntary Health Organizations Initiative:

- **Canadian Red Cross Society:** *Developing the National Network of NVHOs working in Emergency Preparedness.* To identify and establish the roles, responsibilities, selection criteria of organizations as part of the voluntary sector supporting the Integrated Health Emergency Management System; and to establish a framework and recommendations for NVHOs in the development of a national health emergency management system. Partners include St. John Ambulance and the Salvation Army. 2005-06
- **Canadian Red Cross Society:** *Maintaining the Passion: The Emergency Response "Episodic" Volunteer.* To define the profile(s) of emergency response "episodic" volunteers and develop new recruitment, screening, retention and maintenance strategies for this type of volunteer. Partners include St. John Ambulance and the Salvation Army. 2005-06
- **Canadian Association for Suicide Prevention:** *Trained Volunteers on the Front Line - The Canadian Distress Line Network.* To build capacity by enhancing national service co-ordination in crisis centres/telephone crisis intervention. Partnering with the Crisis Intervention & Suicide Prevention Centre of BC and the Distress Centres of Canada. 2005-06

Population Health Fund

- **Public Health Association of BC:** *Building Capacity for Public Health In BC.* To strengthen province-wide public health capacity, support public health infrastructure and facilitate collaboration and information exchange among networks of public health professionals 2005

Prepared by the Office of the Voluntary Sector,
Public Health Agency of Canada
May 2005

Information sur les projets du secteur bénévole

Organisme de bénévolat, titre du projet, raison d'être, année visée par le financement

Intervention sectorielle dans l'élaboration de politiques ministérielles, initiative du secteur bénévole.

- **Canadian Climate Change Action Network** : *Ratification et mise en œuvre du Protocole de Kyoto* : Changement climatique, élaboration de politiques et CCCAN. 2004.
- **Institut canadien de la santé infantile** : *Santé environnementale des enfants*. Créer la capacité d'élaboration et de modification des politiques. 2004 – Intervention sectorielle dans l'élaboration de politiques ministérielles.

Aide financière à l'initiative des organismes bénévoles nationaux de santé

- **Société canadienne de la Croix-Rouge** : *Constitution d'un réseau national d'OBNS œuvrant dans la protection civile*. Identifier et établir les rôles, responsabilités, critères de sélection d'organismes dans le secteur bénévole qui soutiennent le système intégré de gestion des urgences sanitaires et établir un cadre et des recommandations pour les OBNS dans la mise sur pied d'un réseau national de gestion des urgences touchant la santé. Parmi les partenaires, l'Ambulance Saint-Jean et l'Armée du Salut. 2005-2006.
- **Société canadienne de la Croix-Rouge** : *Soutenir la passion : Les bénévoles occasionnels des mesures de secours*. Définir les profils des bénévoles occasionnels des mesures de secours et élaborer de nouvelles stratégies de recrutement, de sélection, de rétention et de maintien pour ce type de bénévole. Parmi les partenaires, l'Ambulance Saint-Jean et l'Armée du Salut. 2005-2006.
- **Association canadienne pour la prévention du suicide** : *Les bénévoles formés aux premières lignes – Le réseau canadien des lignes d'écoute*. Établir la possibilité d'améliorer la coordination nationale des services de centres d'aide et d'écoute. Partenariats avec le centre d'aide et de prévention du suicide de la C-B et avec les centres de détresse du Canada. 2005-06.

Fonds pour la santé de la population

- **Association de la santé publique de la C-B** : *Développer des capacités pour la santé publique en C-B*. Renforcer la capacité des services de santé publique à l'échelle de la province, soutenir l'infrastructure de la santé publique et faciliter la collaboration et l'échange d'information entre des réseaux de professionnels de la santé publique. 2005.

Préparé par le Bureau du secteur bénévole,
Agence de santé publique du Canada
Mai 2005